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Z A P I S N I K 
sa 71. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija 

održane 3. listopada 2014. 
u Maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati 

 
 
 
 Nazočni: Ivica Knežević, gradonačelnik, Martina Petranović, službenica Stručne službe 
za obavljanje poslova gradonačelnika, samouprave i uprave, Indira Rački Joskić, ravnateljica 
Narodne knjižnice i čitaonice Delnice, Hrvoje Zatezalo, djelatnik “Risnjak-Delnice” d.o.o, Mirela 
Srkoč Šenkinc, direktorica Turističkog ureda TZ Grada Delnica, Dražen Rački, djelatnik JVP 
Delnice, Davorka Grgurić, voditeljica Odsjeka za komunalni sustav, imovinu, prostorno uređenje 
i promet, Đulio Jusufi, voditelj Odsjeka za proračun i financije, Dario Medvedec, direktor 
Goranskog sportskog centra, Klaudija Kumpar, tajnica gradonačelnika. 

Izostanak su ispričali: Katarina Mihelčić, Tomislav Mrle umjesto kojeg sjednici 
prisustvuje Martina Petranović, Dragan Abramović umjesto kojeg sjednici prisustvuje Dražen 
Rački, Gordana Piskač, Nikola Muvrin umjesto kojeg sjednici prisustvuje Hrvoje Zatezalo.  
 
 
IZVJEŠTAJNI KOLEGIJ 
 
ĐULIO JUSUFI 
- Odbor za financije održao je sjednicu na kojoj je jednoglasno prihvaćeno Polugodišnje 

izvršenje proračuna, isti je jednoglasno prihvaćen i na sjednici Gradskog vijeća u utorak. 
- Kontinuirano se radi na rebalansu te na dokumentaciji vezanoj za HABOR i Ministarstvo 

financija. 
- Napravljen je statistički izvještaj RAD-1, obračun za kuću "Rački", volontere. Radilo se na 

knjiženju, ulaznim i izlaznim fakturama, erste stanovima. 
- Podnio je informaciju sa seminara u organizaciji RRIFA kojoj je, uz kolegicu Ružić, 

prisustvovao. Tema je bila promjena računskog plana i proračunsko računovodstvo. Ima 
promjena kod financijskog izvještavanja, Državni zavod za statistiku mora biti usklađen s 
Eurostatom te će godišnja izvješća morati biti gotova do 31. siječnja što je problem budući da 
fakture za proteklu godinu dolaze i do kraja siječnja. Mogući su problemi s obzirom na 
planirana sredstva u protekloj godini i realizaciju. 

- Uputa Ministarstva financija neće biti još narednih 3 tjedna. Ako zakasnimo s financijskim 
izvješćima možemo "zaraditi" prekršajnu prijavu, no Ministarstvo kasni i više od mjesec dana 
ali za njih nema konsekvenca.  

- Još uvijek nemamo novih informacija s obzirom na ukidanje Zakona o brdsko planinskom 
području.  

- Neslužbeno smo doznali da će komunalna naknada postati nenamjenski prihod. 



- Kolega Majnarić obavlja redovite poslove vezane uz rekonstrukciju Supilove ulice, praćenje 
energetske učinkovitosti, poslove na projektima obnovljivih izvora energije. 

 
 
INDIRA RAČKI JOSKIĆ 
- Nastavljaju se aktivnosti vezane za 140. obljetnicu, kontaktira se s nositeljima aktivnosti.  
- Struče se nove knjige. U Knjižnici ima puno učenika, danas nas posjećuju dva 2. razreda, 1. 

razrede očekujemo drugi tjedan i za njih će biti upriličeno besplatno učlanjenje.  
- U pripremi je Financijski plan za sljedeću godinu. 
- Priprema se dokumentacija za natječaje koje raspisuje Županija. 
- Odrađen je posjet Domu za stare osobe. 
- Izdvojen je stari knjižni fond za izložbu. 
- 14.11. u gradskoj vijećnici, s Maticom hrvatskom, održat će se Okrugli stol. 
- Prisustvovala je sjednici Odbora za sport i kulturu te sjednici Gradskog vijeća. 
 
 
DAVORKA GRGURIĆ 
- Došlo je očitovanje na nalaz revizije za poslovne zone, odnosi se na kompletnu PGŽ. Nalaz 

je, što se nas tiče, u redu. Potrebno je napraviti akt o osnivanju zone odnosno imenovati 
upravitelja zone.  

- Utorkom su aktivnosti vezane uz Supilovu ulicu. S obzirom na to da su radovi došli do faze 
gotovosti detaljno su dogovarani završeci pojedinih lokacija. 

- Radovi na fontani nastavit će se nakon širokog iskopa. 
- Surađuje se s projektantima na projektu oborinske odvodnje od Supilove ulice do Štefićevog 

dola.  
- Izdane su suglasnosti za prekop javnih površina od Supilove ulice do Osnovne škole i Doma 

zdravlja, te u Brodu na Kupi vezano za E-dnevnik. 
- Dovršen je popis azbesta, sada imamo kompletnu dokumentaciju iz koje je vidljivo da na 

teritoriju Grada ima ukupno 70.475 m2 azbesta. Zanimljiv je podatak da u Delnicama ima 
više eternita nego krovnog pokrova. Potrebno je još odrediti specifičnu težinu.  

- Popisani su objekti u Supilovoj ulici koji nemaju snjegobrane te će se vlasnicima dostaviti 
obavijesti. Očekujemo reakciju ljudi no moramo ih upozoriti da su odgovorni za svaku štetu 
ili za svaki dodatni trošak koji se može dogoditi uslijed padanja snijega s krova. 

- Poslat će se obavijesti vlasnicima objekata koji nisu izvjesili kućne brojeve na vidljivo mjesto 
da to učine. 

- Odaslana su 4 rješenja za komunalnu naknadu za Dom HV i V3. Očekujemo žalbe na 
rješenja.  

- Održan je sastanak sa stanovnicima Supilove (Crnković, Kezele, Majnarić) a vezano za 
sanaciju objekata. Napravljen je prijedlog ugovora za sanaciju između privatnika i Korni 
d.o.o., te prijedlog sporazuma između Grada i privatnih osoba. 

- Radit će se na novom energetskom certifikatu za Radnički dom. 
- Izdani su posebni uvjeti gradnje - jedan za minihidrocentralu "Curak" te za Kraljević Hotele.  
- Prometno redarstvo obavlja uobičajene poslove. 
- Popis vertikalne signalizacije predan je "Risnjaku", a redovito se vrši pregled njihovih radova 

i dnevnika. 
- Radilo se na rješavanju zahtjeva za zakup poljoprivrednog zemljišta. 
- U Fond za zaštitu okoliša i energetsku učinkovitost poslana je sva dokumentacija vezana za 

nabavku vozila za "Risnjak-Delnice" d.o.o. 
 
 
 



HRVOJE ZATEZALO 
- Košene su zelene površine u Ulici S. S. Kranjčevića, T. Ujevića, A. G. Matoša i A. Šenoe. 

Očišćeni su rubnjaci koji su bili zapušeni od zemlje i trave u Ulici A. G. Matoša i A. Šenoe, 
pokošena je trava u kanalima od Komunalca do Setinga i parkiralište iza zgrade Gradske 
uprave, pofarbana je šindra na Kući "Rački", a najviše se radilo na sječi stabala. 
Gradonačelnik je predložio da se, na mjesta porušenih stabala, zasade parkovne vrste - 
primjerice jarebike.  

- Srušena je smreka u Dolima, dvije u velikom parku te nekoliko duglazija. Radi se ukupno o 
22,27 kubnih metara građe. Sljedeće je u planu rušiti stabla pokraj Vrtića i Elektromaterijala.  

- Očišćeno je parkiralište u Dolima, mali park će biti dovršen danas kada se kreće s čišćenjem 
velikog parka i groblja. Potrebno je postaviti prometne znakove i prometna ogledala. 

- Redovito se održavaju groblja, odmorišta i čišćenje nakon placa. 
 
 
MIRELA SRKOČ ŠENKINC 
- Gradskom vijeću podneseno je Financijsko izvješće. 
- Zbog nedostatka kvoruma nije održana sjednica Turističkog vijeća te je ista sazvana za 

ponedjeljak. 
- Zaključuje se obrada turističkog prometa za rujan. 
- Još se danas primaju prijave za tečaj engleskog jezika za iznajmljivače. Do sada je prijavljeno 

15-ak osoba.  
- Uz pomoć JVP-a danas će se dopremiti pivski setovi iz Rijeke. 
- Radilo se na dokumentaciji za projekt "Smart". 
- Jučer je prisustvovala edukaciji HTZ, tema je bila zdravstveni turizam. Uspostavila je kontakt 

s gospođom Đukanović, savjetnicom za brendiranje destinacija s kojom je dogovorila 
sastanak u Delnicama kako bi se takav program prijavio na Fond za razvoj turizma.  

- Sutra će se održati manifestacija "Dan jabuka" u Brodu na Kupi. 
 
 
ZVEZDANA JERKOVIĆ 
- Obavljen je radni dogovor s odgajateljima i pedagogom za aktivnosti kroz tjedan. 
- Skupina "Maze" bile su u Brodu na Kupi u berbi jabuka od kojih je sljedeći dan napravljena 

velika štrudla. 
- U utorak je prisustvovala sjednici Gradskog vijeća. 
- Zajedno s pedagogom obavljeni su individualni razgovori s djecom i odgajateljicama te s 

roditeljima. 
- Sređuju se materijali za web stranicu. 
- Počele su aktivnosti oko Financijskog plana za 2015. godinu, raspisan je natječaj za 

medicinsku sestru.  
 
DRAŽEN RAČKI 
- Intervencija nije bilo. 
- U utorak su djelatnici bili na stručnom ispitu. Petorica su položila, a četvorica nisu. 
- Zapovjednik je prisustvovao sjednici Gradskog vijeća. 
- Danas će se dovesti pivski setovi za TZ. 
- Srušit će se čempres kod gospodina Zaborca. 
- Gradonačelnik je zamolio JVP da pomognu u rušenju srebrne grčke jele u dvorištu gospođe 

Glad, ista će se postaviti na trg za vrijeme adventa. 
 
 
 



DARIO MEDVEDEC 
- U pripremi je Kalendar za korištenje sportskih objekata. 
- Održan je sastanak s gospodinom Sakomanom glede nogometnog igrališta. 
- Posjetili smo Festival osoba starije životne dobi u Domu za starije osobe „Mali Kartec“ na 

Krku, a sve u cilju dogovora i organiziranja takvog festivala na područje Grada.  
- Napravljeni su, i predani županu, materijali za Skupštinu društva, a pripremljeni su i 

materijali po nalazu Državne revizije. Za skupštinu Društva pravnik Odjela za sport PGŽ 
priprema prijedlog izmjene Društvenog ugovora. 

- Napravljena je strategija Društva sukladno uputama za izradu strateških planova koje je dalo 
Ministarstvo financija. 

- S Gradom je potrebno dogovoriti kandidaturu projektne dokumentacije za rekonstrukciju 
nogometnog igrališta na natječaj Ministarstva turizma. 

- Na upit gradonačelnika gospodin Medvedec rekao je da će radovi na sanaciji bazena početi 
čim stigne potrebni materijal koji se čeka desetak dana. 

 
MARTINA PETRANOVIĆ 
- Uredu državne uprave predana je dokumentacija za registraciju Udruge zemljišnih zajednica 

PGŽ. Kolega Mrle je, zbog nedostatka kvoruma u ponedjeljak, danas ponovo u Saboru. 
- Održan je sastanak s predsjednicom Društva "Naša djeca" i djelatnicima Policijske postaje 

Delnice na temu opremanja i organiziranja Info punkta. Za 9. listopada dogovoren je sastanak 
sa svim zainteresiranima kako bi se sačinio prijedlog rada za studeni. Info punkt trebao bi 
početi s radom 3. studenoga 2014. godine. 

- Održana je sjednica Gradskog vijeća, potrebno je izraditi zapisnik, pripremiti materijale za 
potpis, poslati opće akte na nadzor Uredu državne uprave, te na objavu. 

- Obavljaju se aktivnosti oko prijave državnog ispita za 7 volontera. 
- Zbog prethodnog pitanja Matičnog ureda i Centra za socijalnu skrb napravljena je obnova 

postupka za naknadu za novorođenče. 
- Za idući tjedan dogovorit će sastanak u Gradu Opatiji vezan uz prometnu mladež. 
- Kontinuirano se radi na poslovima ostavine iza pok. Franje Polića.  
- Krenulo se u aktivnosti oko uvođenja portira u hol zgrade. Prvi kontakt napravljen je s 

kolegicom u Opatiji, a upućen je i upit Udruzi gradova. 
- Izrađen je prijedlog Ugovora po pitanju prodaje knjige gospodina Željka Laloša. 
- Čeka se postupak vještačenja vezano uz povrat imovine na kčbr. 96 u k.o. Brod na Kupi. 
- Potrebno je izvršiti prijavu na natječaj za prodaju koji će raspisati DUUDI a vezano za otkup 

zemljišta i garaže kod stare ambulante. 
- Radi se na sređivanju vlasništva. 
- Nakon sjednice Socijalnog vijeća poslane su upute za odrađivanje u KTD Risnjak, dogodio se 

i jedan odustanak od socijalne pomoći zbog upisa na imovinu. 
- Pristigla su 73 zahtjeva na natječaj za financiranje javnih potreba. Ima nepotpunih zahtjeva, a 

dva su pristigla van roka.  
- U utorak je zatvoren natječaj za stipendije. Pristiglo je dvostruko više zahtjeva nego što 

imamo stipendija. 
 
 

Dovršeno u 8,50 sati. 
 
 
Tajnica gradonačelnika     Gradonačelnik 
Klaudija Kumpar      Ivica Knežević, dipl. iur. 

 
 


